
  

                                                                                                                                  
Št.: 03201-11/2007 
Dne: 16/10-2007                    

Z A P I S 
 

9. seje Občinskega sveta Občine Postojna z dne 16.10.2007 ob 16. uri v prostorih Hotela Sport v 
Postojni. 
 
PRISOTNI SVETNIKI: ČERNAČ Zvone, KNIFIC Jernej, GLAVAČ Ana, SIMČIČ Janko, 
KLAJNŠEK Tina, MUHIČ Darko, STEGEL Boštjan, UHELJ Miha, VESEL Samo, JURCA Franc, 
KNAFELC Livij,  SREBOTNJAK BORSELLINO Margareta, IPAVEC Florijana, PAVLOVEC 
Miran, KONRAD Tea, MAGAJNA Irena, ŽAGAR David, TIRINGER Tomislav, PAHOR Karmen, 
BAJC Josip, MILAVEC Roman, FAJDIGA Dominik in JAKIN ČERNE Magda.   
 
OSTALI PRISOTNI: VERBIČ Jernej, župan Občine Postojna; KIDRIČ Brigita, direktorica 
občinske uprave, DERENČIN Romana, pomočnica župana za družbene dejavnosti in  JELERČIČ 
Mateja, zapisničarka. 
NOVINARJI: Širca Sergeja, Bevčič Alenka, Brovč Gabrijela in Zavadlav Stana.  
 
VERBIČ Jernej, župan   je vodil sejo. 
V začetku seje je bilo prisotnih 22. članov občinskega sveta.  
 
Obravnavan je bil naslednji  

d n e v n i   r e d : 
 

1. Potrditev zapisa 8. redne seje Občinskega sveta Občine Postojna, zapisa 5. dopisne seje 
Občinskega sveta Občine Postojna, 

2. Volitve elektorjev in kandidata za člana Državnega sveta Republike Slovenije  
3. Potrditev programske zasnove javnega glasila občine Postojna »Postojna 1909«, 
4. Soglasje k sistemizaciji delovnih mest v javnem zavodu Vrtec Postojna, 
5. Soglasje k sistemizaciji delovnih mest v enoti Vrtec javnega zavoda Osnovna šola Prestranek, 
6. Občina Postojna kot območje brez gensko spremenjenih organizmov, 
7. Pobude in vprašanja in odgovori na pobude in vprašanja. 

 
Ad 1) 

POTRDITEV ZAPISA 8. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA 
 
Zapisa sta bila  posredovana z gradivom za sejo. Pripomb ni bilo. Sprejet je bil 
 

s k l e p 
Potrdi se zapis 8. redne seje Občinskega sveta Občine Postojna. 
ZA 18 glasov, PROTI – 
 
Sprejet je bil 

s k l e p 
Potrdi se zapis 5. dopisne seje Občinskega sveta Občine Postojna. 
ZA 18 glasov, PROTI – 

Ad 2) 
VOLITVE ELEKTORJEV IN KANDIDATA ZA ČLANA DRŽAVNEGA SVETA 

REPUBLIKE SLOVENIJE 
 

Gradivo je bilo posredovano z dodatnim gradivom pred pričetkom seje.  



  

ŽUPAN je podal uvodno obrazložitev.  
SIMČIČ Janko, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanje je predstavil  
prispele predloge ter delo in predlog komisije. 
Razpravljal je Knafelc Livij. 
ŽUPAN je opozoril, da je glasovanje tajno in predlagal imenovanje komisije za izvedbo glasovanja.  
Izmed dveh kandidatov za člana DS se izvoli enega in izmed šestih predlogov za elektorje se izvolijo 
trije. 
Sprejet  je bil  

s k l e p 
V komisijo za izvedbo tajnega glasovanja za elektorje  in kandidata za Državni svet se imenuje: 
1. Miha Uhelj, član 
2. Livij Knafelc, član 
3. Margareta Srebotnjak Borsellino, predsednica. 
 
ZA 18 glasov, PROTI 2. 
 
ŽUPAN je prekinil sejo za čas izvedbe glasovanja.  
Komisija je razdelila glasovnice, sledilo je glasovanje. O glasovanju se je vodil zapisnik.  
 
SREBOTNJAK BORSELLINO Margareta je podala poročilo o izvedbi glasovanja. Glasovanja za 
izvolitev elektorjev se je udeležilo 22 svetnikov.  
Izid glasovanja za izvolitev elektorjev  je bil naslednji: 

1. Bole Zvonko – 13 glasov, 
2. Černač Zvonko – 12 glasov,  
3. Žitko Miran – 12 glasov, 
4. Pahor Karmen – 8 glasov, 
5. Vesel Samo – 10 glasov, 
6. Žagar David – 10 glasov. 

Izvoljeni so: Bole Zvonko, Černač Zvonko in Žitko Miran. 
 
Glasovanja za člana Državnega sveta se je udeležilo 22 svetnikov.  
Izid glasovanja za izvolitev člana Državnega sveta je bil naslednji: 

1. Čehovin Jerko – 10 glasov, 
2. Verbič Jernej – 12 glasov.  

Izvoljen je Verbič Jernej. 
 
Sprejet je bil 

u g o t o v i t v e n i    s k l e p 
1. 

Za kandidata za člana Državnega sveta, predstavnika lokalnih interesov v 16. volilni enoti se iz 
občine Postojna izvoli: 
Jernej Verbič, roj. 29.3.1952, stanujoč Ljubljanska cesta 21 a, Postojna. 
 

2. 
V volilno telo za izvolitev člana Državnega sveta, predstavnika lokalnih interesov v 16. volilni enoti 
se iz Občine Postojna izvolijo naslednji elektorji: 
1. Zvonko Černač, roj. 23.9.1962, stanujoč Ul. V. Kledeta 24, Postojna, 
2. Zvonko Bole, roj. 12.6.1952, stanujoč Zalog 35, Postojna, 
3. Miran Žitko, roj. 9.9.1958, stanujoč Vilharjeva ulica 13, Postojna. 
 

3. 
Ta sklep prične veljati takoj. 



  

 
Ad 3) 

POTRDITEV PROGRAMSKE ZASNOVE JAVNEGA GLASILA OBČINE POSTOJNA 
»POSTOJNA 1909« 

 
Gradivo je bilo posredovano z vabilom za sklic seje. 
ŽUPAN je podal uvodno obrazložitev.  
V razpravi so sodelovali: Ipavec Florijana, Jakin Černe Magda, Vesel Samo, Simčič Janko, podžupan 
Černač Zvone in župan Verbič Jernej. 
 
Sprejet je bil 

s k l e p 
Občinski svet Občine Postojna potrjuje programsko zasnovo javnega glasila občine Postojna 
»Postojna 1909« 
 
ZA 14 glasov od 20 prisotnih, PROTI 1. 
 

Ad 4) 
SOGLASJE K SISTEMIZACIJI DELOVNIH MEST V JAVNEM ZAVODU VRTEC 

POSTOJNA 
 
Gradivo je bilo posredovano z vabilom  in z dodatnim gradivom pred pričetkom seje. Pri tej točki je 
bila prisotna Derenčin Romana, pomočnica župana za družbene dejavnosti. 
ŽUPAN je podal uvodno obrazložitev.  
 
Razprave ni bilo, soglasno z 20. glasovi je bil sprejet 
 

s k l e p 
1. 

Občina Postojna, ustanoviteljica javnega zavoda Vrtec Postojna, soglaša, da se od 1. 9. 2007dalje 
delo v javnem zavodu , organizira tako, da so oblikovani naslednji oddelki: 
 

Starostna skupina št. oddelkov 
I. starostno obdobje 
1 - 3 let; starostno heterogen oddelek 9 

II. starostno obdobje 
3 - 4 let; starostno homogen oddelek 4 

II. starostno obdobje 
4 - 6 let; starostno homogen oddelek 8 

oddelek v Planini 
2 - 6 let; starostno kombiniran oddelek 1 

poldnevni program 
3 – 6 let; starostno heterogen oddelek 1 

S k u p a j 23 
 
 
 

2. 
Občina Postojna, ustanoviteljica javnega zavoda Vrtec Postojna, daje javnemu zavodu soglasje k 
sistemizaciji delovnih mest: 

  
delovno mesto 

 
število del. mest 



  

1.  
ravnatelj 

 
1,00 

2.  pomočnik ravnatelja 1,00 

3.  vzgojitelj predšolskih otrok 23,00 

4.  pomočnik vzgojitelja 23,00 

5.  administrativno  računovodski delavci 2,43 

6.  svetovalni delavec 0,77 

7.  organizator zdravstveno higienskega režima 0,38 

8.  organizator prehrane 0,38 

9.  delavci v kuhinji 7,371 

10. perica  1,88 

11. čistilec 3,60 

12. tehnični delavci 1,44 

13. dodatni zaposleni - pomočnik vzgojitelja  2,00 za 1/2 del. čas  

14. spremljevalec otroka s posebnimi potrebami  
skladno z odločbo o usmeritvi otroka 

2,00 in 
1,00 za ½ del. čas 

 
3. 

Soglasje k sistemizaciji delovnih mest velja od dneva izdaje soglasja, uporablja se  od  1. 9. 2007 
dalje. 
 

Ad 5) 
SOGLASJE K SISTEMIZACIJI DELOVNIH MEST V ENOTI VRTEC JAVNEGA 

ZAVODA OSNOVNA ŠOLA PRESTRANEK 
 

Gradivo je bilo posredovano z vabilom  in z dodatnim gradivom pred pričetkom seje. Pri tej točki je 
bila prisotna Derenčin Romana, pomočnica župana za družbene dejavnosti. 
ŽUPAN je podal uvodno obrazložitev.  
 
Razprave ni bilo. Soglasno z 20. glasovi je bil sprejet 

s k l e p 
1. 

Občina Postojna, ustanoviteljica javnega zavoda Osnovna šola Prestranek, soglaša, da se  od 1. 9. 
2007 dalje delo v Enoti vrtca, ki deluje v imenovanem javnem zavodu, organizira tako, da sta 
oblikovana dva heterogena oddelka. 

2. 
Občina Postojna, ustanoviteljica javnega zavoda Osnovna šola Prestranek, daje javnemu zavodu 
soglasje k sistemizaciji delovnih mest v Enoti vrtca, ki deluje v imenovanem javnem zavodu: 
 
delovno mesto 

 
število delavcev  

glede na normativ 
pomočnik ravnatelja 0,22 
vzgojitelj predšolskih otrok 2,00 
pomočnik vzgojitelja 2,00 
administrativno računovodski delavci 0,30  
svetovalni  delavec 0,06 
organizator zdravstveno higienskega režima (zhr) 0,05 
organizator prehrane 0,05 
delavci v kuhinji 1,00 



  

perica  0,20 
čistilec 0,50 
tehnični delavci 0,15 

 
3. 

Soglasje k sistemizaciji delovnih mest velja od dneva izdaje soglasja, uporablja se  od  1. 9. 2007 
dalje. 

Ad 6) 
 

OBČINA POSTOJNA KOT OBMOČJE BREZ GENSKO SPREMENJENIH 
ORGANIZMOV 

 
Gradivo je bilo posredovano z vabilom za sejo. 
ŽUPAN je podal uvodno obrazložitev. 
V razpravi so sodelovali: Fajdiga Dominik, župan Jernej Verbič, Jakin Černe Magda in Vesel Samo. 
 
Soglasno z 21. glasovi je bil sprejet 

s k l e p 
1. 

Občina Postojna je območje brez gensko spremenjenih organizmov. 
  

2. 
Občina Postojna dopušča možnost uporabe gensko spremenjenih organizmov v humane medicinske 
namene.  
 

Ad 7) 
POBUDE IN VPRAŠANJA IN ODGOVORI NA POUBDE IN VPRAŠANJA  

 
1. GLAVAČ Ana je podala pisno vprašanje glede prispevka v medijih v preteklem 

tednu. Nanašal se je na prvi razred devetletke, kjer se ne zagotavlja prisotnost 
vzgojiteljice ves čas pouka. Starši so jo prosili, da posreduje vprašanje zakaj občina 
ne financira več polovice vzgojiteljice kot doslej. 
Postavila je še vprašanje ali in v kolikšni meri občina Postojna sofinancira športni 
program oz. posamezne projekte, ki se izvajajo na OŠ M. Vilharja. V kolikor jih, je 
predlagala, da se takšno financiranje ukine, saj gre za nadstandardni program in je 
prav, da ga starši plačujejo v celoti. Morebitna sredstva, ki so bila dana v ta namen, 
naj se namenja za projekte, ki so namenjeni vsem otrokom, ne le manjšini, ki je 
vključena v nadstandardni program.  
ŽUPAN je podal odgovor. Občina Postojna je pisno obvestila osnovne šole, da v 
šolskem letu 2007/2008 ne bo omogočila drugega strokovnega sodelavca v prvem 
razredu, kar je bilo zagotovljeno v letih od uvedbe devetletke. V prvih letih takega 
izobraževanja je občina zagotovila sofinanciranje deleža osebnega dohodka za 
drugega strokovnega sodelavca v prvem razredu zato, da je vzpodbudila uvajanje 
devetletke v občini Postojna v času, ko v občini za to še ni bilo pripravljenosti z 
namenom in bi bil prehod čimlažji.  
Zakonodaja določa obseg sočasnosti dveh strokovnih sodelavcev v prvem razredu 
za katerega so sredstva zagotovljena iz državnega proračuna. Ta čas je seveda 
krajši od časa pouka. Lokalnim skupnostim je prepuščena odločitev o morebitnih 
drugih oblikah podpore pri izvajanju devetletnega izobraževalnega programa. 
Veliko občin te možnosti ni podpiralo oz. le za krajše obdobje.  
Občina Postojna je vsa leta imela za šole posluh pri uvedbi devetletke ter je ugodila 
večini izraženih potreb in želja. Šolam omogoča finančno pomoč pri izvajanju 



  

razširjenega programa. Zagotavlja širjenje mreže šolskih prevozov, jutranje varstvo 
otrok, učenje angleškega jezika, nakup opreme, urejanje potrebnih učilnic itd. 
Velika so tudi investicijska vlaganja.  
Za izvajanje športnega programa OŠ M. Vilharja občina ne zagotavlja proračunskih 
sredstev. 
Podal je tudi primerjavo zagotavljanja drugega strokovnega delavca po drugih 
občinah. 
 

2. UHELJ Miha je dal pobudo glede občinskega odlagališča in zbirnega centra 
odpadkov. Zagotovi naj se večjo varnost zabojnika, kjer se tehta odpadke. Že 
dvakrat je bilo vlomljeno in ukradeni so bili  računalniki.  
. 

3. V kolikor je smotrno, naj se do zbirnega centra napelje stalni vir elektrike.  
ŽUPAN je odgovoril, da se ureja omenjeno zavarovanje objekta. Glede napeljave 
elektrike pa bo v kratkem stekel dogovor. 
 

4. JAKIN ČERNE Magda je posredovala predlog krajanov in staršev, da se uredi 
prehod za pešce v Rakitniku. Otroci z avtobusa ne morejo prečkati ceste po 
prehodu. Podobno je v Matenji vasi, kjer ni urejena povezava s pločniki.  
 

5. Na trgu v Prestranku pri železniški postaji parkirajo tudi tovornjaki, zaradi česar 
razpada asfalt. 
 

6. Problem je pri stičišču cest iz Koč in Orehka, kjer je trafopostaja, ki močno 
onemogoča preglednost v že tako nepreglednem križišču. Predvsem je problem za 
kolesarje. Dala je pobudo, da se poišče ustrezno dolgoročno rešitev predvsem z 
vidika varnosti. 
 

7. Postavila je vprašanje, ali se z urejanjem ceste do Koč načrtuje tudi kolesarska 
steza. 
 

8. Dala je pobudo za očiščenje listja na cestah, da se ne bi zamašili odtoki. Povedala 
je, da ima od izvajalcev informacijo, da je občina zmanjšala višino finančnih 
sredstev za tovrstno vzdrževanje. Vprašala je ali to drži oz. zakaj je tako. 
 

9. ŽAGAR David je pohvalil dela v zvezi s sanacijami cest v občini.  
Dal je pobudo krajanov Razdrtega, da se preveri  dogajanje v kamnolomu Razdrto 
zaradi prevelike količine prahu, ki tam nastaja. 
 

10. Vprašal je ali je v križišču med cestama Nova Gorica – Koper v Razdrtem že bil 
opravljen ogled za postavitev avtobusne čakalnice. 
 

11. FAJDIGA Dominik je glede že dane pripombe na parkirišče za tovornjake »Pri 
smrekcah« dodal naslednje:  Investitorji, ki se zanimajo na območju občine za 
parkirišča za tovornjake, bi morali dobiti pravo informacijo, in sicer,  da so po 
prostorskem planu predvidene lokacije za parkiranje tovornjakov ob priključku 
Postojne na avtocesto. 
 

12. KONRAD Tea je pohvalila številne obnove cest po vaseh v občini.  
Dala je pobudo za postavitev prometnih znakov s cestnimi ogledali, in sicer na poti 
s Kaliča na hitro cesto, ki je nepregledna – predvsem z desne strani in ob poti 
vzdolž Kaliča do glavne ceste za Postojno, kjer je znak že bil in je odstranjen. 



  

 
13. Dopolnila je že dano pobudo za ureditev stopnišča na železniško postajo. Potrebno 

je urediti tudi osvetlitev.  
 

14. VESEL Samo je želel, da se do prihodnje seje posredujejo podatki o kakovosti 
pitne vode v Postojni; numerični podatki in primerjavo oz. navedbo dopustnosti 
višine količin določenih snovi v vodi.  V kolikor je možno, naj bodo zajete vse 
meritve v obdobju enega leta.  
 

15. Dal je pobudo, da se ustanovitev stvarne služnosti za potrebe izgradnje kabelskega 
omrežnega sistema – dopolnitev sklepa,  obravnava na redni seji ne na 
korespondenčni, v kolikor bo obravnava na OS. V primeru obravnave te točke, naj 
bo gradivo priloženo z vabilom in ne na mizo. 
 
ČERNAČ Zvone, podžupan je odgovoril glede prometne ureditve v Rakitniku in 
Matenji vasi. Ta ureditev bo izvedena v sklopu urejanja dela cestišča, ki je še ostalo 
neurejeno. Izvajalec je izbran in sanacija predvidena pred poletjem naslednje leto. 
Zaradi nedovoljenega parkiranja se bo ojačala prisotnost redarjev, ki delata tudi v 
popoldanskem času in ob sobotah dopoldan.  
Glede trafopostaje so bili dogovori s podjetjem Eleketroprimorska, da bi bila 
ureditev sočasna z urejanjem ceste. Zagotavljajo, da bo trafopostaja ukinjena do 
naslednjega leta. Ukinitev je planirana in tako se bo izboljšala preglednost. Hitrost 
je omejena s talnimi ovirami.  
Pobuda za pravočasno čiščenje lista je umestna. Trditev, da se zmanjšuje obseg 
naročenih del pa ne drži. Odpravile so se nekatere neracionalne, pavšalne storitve. 
Sedaj  se dela opravljajo na podlagi naročil in navodil s strani pristojnih na občini, 
in sicer zaradi neažurnega izvajanja del s strani izvajalcev.  
Preverjena bo prevelika količina prahu zaradi delovanja kamnoloma Razdrto. 
Občinski plan predvideva tudi nekatere lokacije glede parkiranja, planiranje za 
naprej pa je šele na začetku, torej parkirišča pri izvozu iz avtoceste še ni, zato 
trenutnim interesentom ni mogoče preprečiti parkiranja po veljavnem aktu. 
Seveda pa je najbolj problematično parkirišče Pri smrekcah, ki se širi in bo 
potreben dogovor v zvezi z začasno uporabo in daljnoročno ureditvijo.  
Pobuda za postavitev cestnih ogledal bo realizirana čimprej.  
Za ureditev osvetlitve pri stopnišču na železniško postajo je poseg precej zahteven 
in bo najverjetneje izvedena šele v naslednjem letu.  
Pitna voda v občini je vsekakor neoporečna, sicer je ne bi uporabljali. Rezultati 
meritev, ki se stalno izvajajo, bodo posredovani občinskemu svetu.  
Točka dnevnega reda v zvezi s služnostjo je bila umaknjena prav zato, da bo 
gradivo posredovano za redno sejo in bo omogočena razprava. 

 
Seja je bila zaključena ob 17.30 uri. Župan je prisotne povabil na ogled Notranjskega muzeja v 
Postojni.  
 
Tončka Japelj                                                                      Jernej Verbič 
zapisničarka                                                                            župan 


